
 

 Zpráva KR JmŠS za rok 2024 

Letošní rok se neobešel bez komplikací. Zhruba v polovině roku s námi přestal komunikovat 

předseda komise Dominik Fryda. Ještě začátkem prázdnin nebylo jisté, zda uspořádá školení a 

semináře rozhodčích. Nakonec se díky Davidu Hampelovi školení uspořádalo a proběhlo vše 

v plánovaném termínu. Sezóna proběhla bez oficiálních stížností na rozhodčí ať už se jedná o 

soutěže nebo krajské turnaje. (aspoň ke mně se žádná nedostala).   

Školení a semináře  
I tento rok proběhly školení a semináře pro třídy R2 a R3. Letos bylo školení ovlivněno 

bezpečnostním opatřením. Kdo nebyl předem nahlášený a nebyl na seznamu neměl povolen 

vstup do prostorů školy. Všichni účastníci i školitelé byli řádně na seznamu a školení proběhlo 

v pořádku. Jediný divák (doprovod) nebyl nahlášen, a tudíž nebyl puštěn do budovy. 

Tímto děkuji Davidu Hamplovi za zajištění prostor a kompletní organizaci školení.  

Lektory školení byli: Hampel David, Hurta Miroslav, Šťastná Vladimíra a Zámečník Ondřej  

Výsledky: Akce  Počet účastníků  Úspěšně 

absolvovalo  

Školení R2  1 1  

Seminář R2  6  6  

Školení R3  13  9  

Seminář R3  6  5  

Celkem  26  21  

 Delegování rozhodčích  
Na sezonu 2024/2025 byli zastupujícím předsedou Ondřejem Zámečníkem na všechny zápasy 

delegováni rozhodčí s odpovídající třídou. Děkuji vedoucím soutěžím za dobrou komunikaci.  

Výhled do budoucna  
I pro tento rok počítáme s uspořádáním školení a seminářů pro třídy R2 a R3.  

Obrací se na mě čím dál více lidí ohledně samostatného školení na swiss manager. Pokud by 

byl zájem nebudu se bránit takové školení uspořádat. 

 

Ondřej Zámečník 

Předseda KR JmŠS 

V Brně 6. Března 2025 


